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Reunió de conveni 

A la sessió d'avui, les parts han estat debatent l'esborrany del redactat de l'article de conveni 
sobre els increments salarials, entregat per la RD a l'última reunió. 

La RD ha recordat que va sol·licitar a la part social que valorés la incorporació d'una presidència 
de la taula de conveni. 

Per majoria de la part social, s'ha convingut que es designarà un o una presidenta de la taula 
negociadora de conveni. 

Les parts s'han instat la setmana vinent per a consensuar la persona que ostentarà aquest càrrec. 
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